

## 關於威尼斯人分行裝修暫停營業通知

謹通知貴客戶，由於威尼斯人分行將進行內部裝修工程，由 2020年7月24日至8月10日期間，該分行將暫時停止營業。在裝修期間，貴客戶請移步至本行「新濠天地分行」或其它鄰近分行辦理銀行業務。

「新濠天地分行」地址及電話如下：

分行名稱	地址	電話
新濠天地分行	澳門路氹連貫公路新濠天地新濠大道2樓F293號商舖	83987362

本行感謝客戶對工銀澳門的支持，不便之處，祈請見諒。如有查詢，請致電本行客戶服務熱線：889 95588。

中國工商銀行（澳門）股份有限公司 謹啟  
2020年7月9日

9<sup>th</sup> July 2020

### Temporary Closure of Venetian Branch during Internal Renovation

Please be informed that our Venetian Branch will be temporarily closed from 24<sup>th</sup> July to 10<sup>th</sup> August 2020 for internal renovation works. During this period, customers are kindly advised to visit our “**City of Dreams Branch**” or any of our branches to continue to enjoy our full range of banking services.

The address and contact number of our City of Dreams Branch are listed below:

Branch Name	Address	Contact No.
City of Dreams Branch	Shop F293, Level 2, The Boulevard City of Dreams, Estrada do Istmo, Cotai, Macau	83987362

Thank you for your continuous support to ICBC (Macau), and we are sorry for any inconvenience caused. Should you have any query, please call our Customer Service Hotline at 889 95588.

Industrial and Commercial Bank of China (Macau) Limited